
                                   Saksfremstilling menighetsrådsmøte 26.01.2022 

Hånes menighet, januar 2022 

 
PROTOKOLL HÅNES 
MENIGHETSRÅD 
 
Dato og tid: 26. januar kl. 18.00 
Sted: Teams 
 

Til stede: Kristin Wallem Timenes (leder), Christel Hafredal (nestleder), Elin Saltrøe (FR-
representant), Kirsten Bjørkhaug Fauske, Olav Trømborg (sokneprest), John Olav Bjørnestad, Lars 
Hollerud og Wenche Somdal (saksbehandler og sekretær)  
Forfall: Jarle Gundersen og Øivind Hamre 

 
 
Fra arbeidsutvalget, 19.01.2022 
Til stede: Kristin Wallem Timenes (leder), Christel Hafredal (nestleder), Olav Trømborg 
(sogneprest) og Wenche Somdal (saksbehandler og sekretær).  
 
AU forberedte saker til MR 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kristin Wallem Timenes                                                         Wenche Somdal 
Menighetsrådsleder                                                               Daglig leder 
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SAKER:  
MR 01/22 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA FORRIGE MR-MØTE 
MR 02/22 STATUS UTBYGGING AV KONTORFLØY 
MR 03/22          FORSLAG OM ENDRING AV FELLESMØTENES VEDTEKTER § 2 
MR 04/22 BESØK AV GIVERKOMITEEN 
MR 05/22  DRØFTING AV INNHOLD FOR BUDSJETT 2022 
MR 06/22 HØRING, SKOLESTRUKTUR I HÅNES-OMRÅDET 
MR 07/22 INFORMASJON  
MR 08/21 EVENTUELTSAK- MENIGHETSBLADET «BLADET VÅRT» 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kristin Wallem Timenes                                                         Wenche Somdal 
Menighetsrådsleder                                                               Daglig leder 
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MR 01/22  GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA FORRIGE MØTE 
 

VEDTAK 
Protokoll fra siste MR-møte godkjennes med de rettelser som er gjort. 

 
Vedlegg:  
Protokoll for desember 2021 
 
 
 
MR 02/22 STATUS UTBYGGING AV KONTORFLØY 
 

VEDTAK  
Hånes menighetsråd tar informasjonen til orientering og etterretning. 

 
Bakgrunn: 
Vi har nå fått rammetillatelsen, og prosessen mot utbygging av kontorfløy fortsetter. Prosjektet skal 
nå ut på tilbud. Åse Loland Fredheim og Wenche Somdal har befaring med arkitekt med flere, tirsdag 
25. januar. Dette for å se på ventilasjon, branntegninger med mer. 
 
Vedlegg ble sendt ut sammen med innkalling:  
D-1 
D-2 
D-3 
Rammetillatelse 
 
 
 
MR 03/22          FORSLAG OM ENDRING AV FELLESMØTENES VEDTEKTER § 2 
 

FORSLAG OM VEDTEKSTENDRING 
Menighetsrådet i Hånes menighet melder følgende sak til «Årsmøtet for Fellesmøtene» i 2022:  
Menighetsrådet i Hånes menighet anbefaler at punktet «og intensjonen i Lausanne-pakten»  
i § 2 TILSLUTNING 1. setning strykes i vedtektene, slik at 1. setning av § 2 TILSLUTNING vil lyde:  
 
«Menigheter og organisasjoner som søker tilslutning til ”Fellesmøtene i Kristiansand” må ha 
bestått i minst 5 år og kunne gi sin tilslutning til Den apostoliske trosbekjennelse.» 

 
Bakgrunn:  
Som medlem av «Fellesmøtene i Kristiansand» ønsker Menighetsrådet i Hånes menighet med dette å 
fremme sak til Fellesmøtets årsmøte i 2022 om å endre gjeldende vedtekter.  
 
Hånes menighet er glade for å kunne være en del av den gode økumeniske arbeidet som 
Fellesmøtene driver ved å samle befolkningen i Kristiansand til kristent fellesskap og oppbyggelse, og 
forkynne Guds ord til frelse og fornyelse (ref Fellesmøtets vedtekter § 1 Formål pkt 1 og 2). Dette 
tenker vi er svært viktig, ikke minst i vår tid. Fellesmøtene er derfor en viktig arena for å vise sant, 
kristent fellesskap for mennesker og menigheter i vår by. 
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Av den grunn opplever vi at de gjeldende vedtekter (datert 16. april 2016) har en svakhet ved krav 
om at menigheter og organisasjoner som søker tilslutning til ”Fellesmøtene i Kristiansand” må ha 
bestått i minst 5 år og kunne gi sin tilslutning til Den apostoliske trosbekjennelse og intensjonen i 
”Lausanne-pakten”. (§ 2, 1. setning).  Det er punktet «intensjonen i «Lausanne-pakten» vi er kritiske 
til.  
 
Våre grunner til dette er som følger: 
 

1. Det hindrer flere kristne kirker å delta. 

En stor andel kristne i vår by er katolikker og ortodokse. For dem vil det trolig være lite 

aktuelt å støtte intensjonen i dokumenter som hører hjemme i den evangelikale delen av 

kristenheten. Men burde de ikke likevel inviteres med på Fellesmøtene som kristne brødre 

og søstre?   

 

2. Det hindrer at alle medlemmer deltar på lik linje.  

For menighetene som er medlemmer av Fellesmøtene har dette kriteriet blitt anvendt til å 

sette grense for hvem som kan brukes og bidra, og hvem som ikke kan det. For eksempel har 

ansatte i Den norske kirke ikke blitt brukt som talere. Det bidrar ikke til et bedre økumenisk 

samarbeid i byen.  

 

3. Den apostoliske tro er vår felles kristne tro. 

Økumenisk samarbeid mellom kirker, kristne trossamfunn og organisasjoner både i Norge og 

internasjonalt har stort sett basis i den apostoliske trosbekjennelsen, slik det er i Norges 

Kristne Råd, som består av en rekke kristne kirker og trossamfunn i Norge. Vi vil anbefale at 

dette også blir premisset for Fellesmøtene i Kristiansand.  

 
Kristin Wallem Timenes    Olav Trømborg 
Menighetsrådsleder    Sokneprest 

 
 
 
 
MR 04/22 BESØK AV GIVERKOMITEEN 
 

VEDTAK 
Hånes menighetsråd tar besøket, informasjonen og utvekslingen til orientering og etterretning. 

 
Bakgrunn:  
Giverinntektene brukes primært til å lønne de menighetsfinansierte stillingene. Givertjenesten gir 
også årlig en fast sum til misjonsprosjektet i Stefanusalliansen, kr. 54 000 for 2021. 
Givertjenesten spiller en avgjørende rolle for menighetens drift. 
 
Noen punkter fra besøket:  

• En utfordring å drive givertjeneste når aktiviteten og tilbudet i kirka er lav.  

• Tallene viser at givertjenesten er stabil. Vi har faktisk hatt en økning dette året. 

• En bekymring at mange av giverne tilhører den eldre generasjonen. 

• Utfordring å rekruttere nye givere. 

• Lønningene stiger. 
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• Giverkomiteen ønsker ungdommelig innslag i komiteen som kan tenke litt nytt. Tenke ut nye 
måter å rekruttere givere på, og nye måter å gi på. Eks. aksjoner og prosjekter. 

• Noen har økt beløpene sine. 

• Hva med digitale innsamlinger? 

• Hvem skal rekrutterer nye medlemmer til giverkomiteen? Kan MR bidra? 

• Hvilke oppgaver skal medlemmer av giverkomiteen ha? Giverkomiteen definerer og svarer 
MR. 

• En stor takk til giverkomiteen for den fantastiske innsatsen de legger ned i dette viktige 
arbeidet! 

 
 
 
 
MR 05/22  DRØFTING AV INNHOLD FOR BUDSJETT 2022 
 

VEDTAK 
Hånes menighetsråd ønsker å prioritere oppgradering ungdomsloft, oppgradering lyd i festsal, nytt 
piano festsal og evt. noen nye tekstiler til kirkerommet i budsjett for 2022.  

 
Bakgrunn: Som følge av sykemeldinger og lengre perioder med ubesatte stillinger, vil vi sitte igjen 
med en del ubrukte lønnsmidler for 2022. Dette dreier seg om lønnsmidler for stillinger som er 
menighetsfinansiert, og som vi får refundert fra Kristiansand kirkelige fellesråd etter avregning. 
 
 
 
MR 06/22 HØRING, SKOLESTRUKTUR I HÅNES-OMRÅDET 
 

VEDTAK 
Hånes menighetsråd tar høringen om skolestruktur i Hånesområdet til orientering. Vi ønsker å 
opprettholde den gode relasjonen vi har til skolene i området uavhengig av lokalisering.                                                                                                                               

Et bydelshus i Hånesområdet vil være viktig for befolkningen og aktivitetstilbudene på Hånes. For 
Hånes menighet vil lokaler i et bydelshus kunne være interessante for menighetens virksomhet 
uavhengig av lokaliseringen av bydelshuset. Nytt skolebygg og eventuell idrettshall i Lauvåsen-
området bør tilrettelegges slik at det gir rom for flerbruk. Nærhet til fritidstilbud er særlig viktig i 
arbeidet for barn og unge.   

 

 
Vedlegg ble sendt ut sammen med innkalling:  
Høring, skolestruktur i Hånes-området. 
 
 
 
 
 
MR 07/22 INFORMASJON  
 

VEDTAK 
MR tar informasjonen til orientering og etterretning. 
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v/sogneprest: 

• Innsettelse av May-Linne 30.01.22. Vi har utendørs kirkekaffe. 

• Litt fra statistikken 2021 

• Nye smittevernregler. Nå kan vi være 85 til gudstjeneste. Munnbind der ikke meteren 
overholdes. 

• Presentasjonsgudstjeneste 13. februar. 

• 13. februar besøker Eivind Skeie Søm kirke. Han skal snakke om Stefanusprosjektene som 
også Hånes menighet er med å støtte. Vi ønsker å ha et tilsvarende besøk i Hånes menighet 
etter hvert. 

• Det blir «åpen dåp/drop in dåp» i en del menigheter i prostiet lørdag 5. februar. Hånes 
menighet vil vurdere å åpne for dette en annen gang.  
 

v/daglig leder: 

• Status stab 
✓ Ole Thomas Lindebø er vikar for kateket fremover, ca. 50% stilling. 
✓ Diakonmedarbeider Linda Hårtveit Lund begynner 1. februar. 
✓ Status sykemeldinger. 
✓ May- Linne Danielsen har begynt. 
✓ Torkel Christiansen fortsetter som vikar ut februar, 20-30%. 

 

• Ellers 
✓ Tweens- og ungdomsarbeider, Audhild Høivik, starter Hånes Soul Children, tom 9. 

trinn. Planen er å starte sjakk-klubb for samme målgruppe/aldersgruppe (drives av 
frivillige medarbeidere) 

✓ Vi får en kosmetisk oppgradering av toalettene våre. Disse males opp, rense gulv, 
bytte belegg på handicap-toalett, nytt lys, nye speil mm. Gjøres av vedlikeholds-
teamet.  

✓ Konsert med Per Erik Hallin i mars måned. 
 
v/menighetsrådsleder: 
v/fellesrådets representant: Det har ikke vært møte siden sist. 
 
 
 
MR 08/22 EVENTUELTSAK- MENIGHETSBLADET «BLADET VÅRT» 
 

VEDTAK 
Etter henvendelse fra Tveit menighetsråd vedrørende «Bladet vårt», har Hånes menighetsråd tatt 
opp saken på nytt. Vi står fast ved at vi dessverre ikke har kapasitet til å gjennomføre fire utgivelser 
per år fordi vi mangler frivillige medarbeidere til redaksjonen. Vi kunne ha bidratt til to utgaver i året, 
og mener fortsatt dette ville kunne vært en fin måte å videreføre Bladet vårt på.  
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